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Svenska Beagleklubben  
Org.nr 802403 - 6645  

Protokoll  
Art: Styrelsemöte nr 9 efter BF 2022 Tid 2023-05-31 kl 19:30  

  

Plats: Via Google Meet  

Närvarande:   Madeleine Bäck  Ordförande  
    Göte Roman   Ledamot V. ordförande    

    Folke Johansson  Ledamot (JpK)  

    Camilla Gääw   Ledamot (AK)   

    Emelie Lök    Ledamot Sammankallande (UtsK)  

    Roland Backlund  Suppleant Webbmaster (Red.K)  

    Elisabeth Lewthwaite  Kassör (Red.K)  

   

Herbert Sundell  Sekreterare  

Anmält förhinder:   Christoffer Björk    Suppleant (Red.K)    

   
  

§ 1. Mötets öppnade   

Ordförande Madeleine Bäck hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  

§ 2. Godkännande av dagordning  

Dagordningen godkändes med tillägg på önskemål av Madde om förrådet i Bollnäs.  

 

§ 3. Val av justerare och protokollförare  

Folke valdes som justerare och Herbert att skriva protokollet.  

  

§ 4. Genomgång föregående mötesprotokoll  

Protokollet godkändes.  

  

§ 5 Inkomna och utgående skrivelser  

- Herbert meddelade att han sänt Folke två stycken från listan, som han önskat ta del av.  

  

§ 6 Ekonomi  

- Inga frågor på utsända underlag. Se bilagor. 

  

§ 7 AU – ärenden  

Inget AU under perioden 

  

§ 8 JpK – ärenden  

- Justeringar i SKK-Start behöver vara klart innan midsommar, åtgärder påbörjas av 

SKK/Smoothcomp 1 juni. 

- Angående NordM 26 – 27 november med arrangör Östsvenska och Skaraborg behöver 

tävlingsledning vara klar under augusti.  
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Folke Johansson beslutas som lagledare för det svenska laget samt Leif Festin som 

fullmäktige. 

- Angående Har-SM 13-14 nov i Mälardalen är det ännu oklart angående tävlingsledning.  

- Östergötlands BlK har möte kommande vecka och beslutar då om datum för Klövkampen, 15 

eller 22 januari. Göte och Camilla samordnar för att marknadsföra Klövkampen bättre än 

senast.  

- Göte tillägger att fyra svenska ekipage är utsedda till Viltspårskampen 16-18 juni. 

 

  

§ 9 UtsK – ärenden  

- Emelie informerar att arbetet med Clubshow fortsätter enligt plan och att alla 

ansökningar för utställningar 2025 är klara. Göte undrar hur många hundar som behövs 

för att få budget i balans på Clubshow och får svar att vid 80 hundar beräknas ett 

överskott på ca 10 000 kr.  Information om Drevprov kommer även att anordnas vid 

Clubshow 

  

§ 10 AK - ärenden  

Camilla informerar att rasbeskrivningen på hemsidan är uppdaterad med bland annat rätt mått 

inklusive inch-mått. Camilla redogör även för att valp- och hanhundslistan bör tillämpa villkor och 

bestå av svenskägda hundar men med länkar till norsk och finns sida.  

Madde tycker det är rimligt att alla tre sidor dvs även uppfödarlistan bör ha samma krav vilket 

beslutas.   

  

§ 11 RedK – ärenden  

- Roland har väckt frågan att påminna uppfödarna om att de kan erbjuda sina valpköpare 

ett års medlemskap för 100 kr första året. Göte föreslår att lägga ut den annonsen i 

tidningen Beagle. 

- Roland informerar att kartorna för LA är klar och undrar över gamla epostadresser, 

beslutas att de får finnas kvar ännu en tid. Roland informerar att hemsidan har mellan 

250-300 besök per dag. 

- Roland kollar var och hur det är lämpligast att livesända Clubshowen.  

- Roland tipsar om utbildning i föreningskunskap och Madde tillägger att den kan även 

skickas till LA. 

 

§ 12 Uppfödarkonferens  

Inget nytt i frågan, Göte föreslår att den kan kombineras med BF i början av maj nästa år nånstans i 

mellansverige med närhet till Arlanda. 

  

§ 13 Enkät medlemmar  

Inget nytt i frågan. 

  

§14 Förtjänsttecken 

- Ansökningar har inkommit och godkänts för Roger Pålsson (Hederstecken), Erik Nilsson och 

Martin Aldén (Förtjänsttecken). 
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§ 15 Övriga frågor 

Madde informerar att förrådet i Bollnäs inte är tömt och bokar möte med arkivarie på Bollnäs 

kommun.  

Folke undrar hur länge vi ska spara gamla drevprovsprotokoll, Göte tror 10 år och Madde kollar med 

SKK.   

 

§ 16 Mötets avslutande   

Madde tackar för ett effektivt möte och kallar till nästa som troligen blir i augusti.  

    

  

  

  

Vid protokollet Herbert Sundell /HS  

 

  

Justeras    Ordförande 

  Folke Johansson/FJ  Madeleine Bäck/MB 
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